
Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders

Rotterdam, 1 maart 2024

Schriftelijke vragen aan het college

Betreft: Geen pride festival dit jaar

Geacht college,

Op 29 februari 2024 lazen we tot onze verbazing dat er voor het eerst in tien jaar geen pride
festival georganiseerd zal worden in Rotterdam1. Rotterdam Pride zit in zwaar financieel weer
en alle pride activiteiten zijn opgeschort. De Rotterdamse Volt, GroenLinks, PvdA en VVD
fracties betreuren dit ten zeerste. Pride Festival is zeer belangrijk voor Rotterdam en de
LHBTQI-gemeenschap. Het viert de diversiteit en bevordert de cultuur van acceptatie en
inclusiviteit. Pride Festival draagt bij aan een samenleving waarin iedereen zich geaccepteerd
en vertegenwoordigd voelt. Daarnaast is Pride Festival ook een mooie en gezellige periode in
Rotterdam ommet elkaar feest te vieren. Het ontbreken van pride vinden wij daarom
onacceptabel. In december 2023 zijn er door de Rotterdamse fracties GroenLinks en PvdA
schriftelijke vragen gesteld over de financiële situatie van de Stichting Rotterdam Pride en de
eventuele consequenties voor Rotterdam Pride 2024. Het was echter toen nog niet definitief
dat Rotterdam Pride niet zou doorgaan. Dat is nu wel het geval. Wij stellen daarom de
volgende set schriftelijke vragen.

Rotterdam Pride kreeg jaarlijks €150.000,- subsidie.
Vraag 1:
Is het bekend waarom deze subsidie is stopgezet?

We lezen dat het al langer bekend was dat Rotterdam Pride in financiële problemen
verkeerde. “Mocht het haar niet lukken om het evenement te organiseren, zou de gemeente
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in gesprek gaan met de LHBTQI+ gemeenschap over de opvolging, zei wethouder Faouzi
Achbar (Denk) destijds”, staat er in het AD artikel.

Vraag 2:
Nu Rotterdam Pride alle activiteiten heeft opgeschort, wanneer staat het gesprek met
wethouder Achbar gepland? Wat is de insteek van dit gesprek?

In december werd er al gevraagd of de gemeente voldoende financiële middelen biedt om de
diensten die door de stichting zijn uitgevoerd te faciliteren (vraag 3). We kunnen nu helaas
concluderen dat de Stichting Rotterdam Pride niet genoeg financiële middelen en/ of steun
heeft gehad.
Vraag 3:
Nu Rotterdam Pride festiviteiten definitief geschrapt lijken te zijn: overweegt en/ of heeft het
college overwogen om financiële steun, of andere middelen, beschikbaar te stellen om de
organisatie van het Pride Festival te ondersteunen, of om alternatieve evenementen voor de
LHBTQI-gemeenschap te faciliteren?

Ondernemers van roze horeca zijn bezig met het organiseren van een alternatief.
Vraag 4:
In hoeverre is het college in gesprek met de roze horeca en in hoeverre hebben zij een
faciliterende rol in de organisatie van een alternatief?

Vraag 5:
Hoe zorgt het college ervoor dat de belangen van de LHBTQI-gemeenschap blijvend worden
behartigd, met name bij het ontbreken van het Pride Festival?
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